

FEHAID MOHAMMED ALSHOMRANI		فهيد محمد الشمراني	
PERSONNAL DATA	Phone NO: 0544757972 SOCIAL STATE : college student Nationality: Saudi City: Jeddah	رقم الجوال: 0544757972 الحالة الاجتماعية : طالب جامعي الجنسية: سعودي المدينة: جدة	البيانات الشخصية
CONTACT WAYS	Fehaid.M.Alshumrani@outlook.com		طرق الاتصال
EDUCATION	A graduate from the King Abdulaziz University College of literature and humanities Holding a Bachelor's degree in : History – Tourist guide	خريج من جامعة الملك عبد العزيز كلية الآداب والعلوم الإنسانية حاصل على شهادة بكالوريوس في التخصص : التاريخ – إرشاد سياحي	التعليم
QUALIFICATIONS	- Four levels in English from Berlitz institute for teaching languages. - Four levels in English from Start institute for teaching languages.	- أربعة مستويات في اللغة الإنجليزية من معهد بيرلتز لتعليم اللغات. - أربعة مستويات في اللغة الإنجليزية من معهد إبدأ لتعليم اللغات.	الدورات
SKILLS	Good at using the computer. The ability to learn fast. Fluent in English, both spoken and written.	- ا جيد استعمال الحاسب الألي. - القدرة على التعلم السريع. - إجادة اللغة الإنجليزية تحدث وكتابة.	المهارات والقدرات
Experiences	-Worked as an usher at the world cup event 2022 in Al Blad. -Worked as an usher at the yacht club and marina in Jeddah. - Worked as a game operator at little Aisa's event in Jeddah season (city walk).	- عملت كمنظم في فعالية كأس العالم عام 2022 في البلد. - عملت كمنظم في نادي اليخوت في جدة. - عملت كمشغل ألعاب جوائز في فعالية أسيا الصغرى في موسم جدة (city walk).	الخبرات